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SLOVENSKO: Konflikty medzi občanmi, medzi očkovanými a nezaočkovanými, liberálmi a
konzervatívcami, s rúškom a bez rúškami pokračujú. Tento plameň nenávisti dokonalo živia
médiá, politici, vláda, ale aj rôzne zoskupenia ľudí. Poslanec NRSR za stranu Smer – SD
reaguje na neutíchajúce konflikty vo svojom statuse. Tie podnecujú najmä niektoré médiá.  

„Dodržuješ karanténu, zle je. Nedodržuješ karanténu, zle je. Takto fungujú liberálne médiá,“ začína
Blaha. Neoliberálne Aktuality.sk zverejnili o protestoch iba to, že Blaha a Uhrík sú v karanténe.

Sme a Aktuality.sk naďalej klamú verejnosť. Manipulujú bez hanby

Na SME tiež písali, že Blaha je v karanténe a „nevie sa, či má Covid“. Asi si neprečítali jeho status,
ktorý jasne zdôvodňuje, prečo je v karanténe: „famózni investigatívci“. Covid má totiž Blahov malý
syn a poslanec dodržuje karanténu, aby ho médiá nenaháňali ako masového vraha, ako to zvyčajne
robia, aby vyvolali nenávisť. Namiesto toho šíria konšpirácie.

„Ale nie – oni potrebujú živiť naratív, akože vidíte, Blaha má možno Covid a napriek tomu huckal ľudí
do ulíc, aby ho dostali aj oni. Pri takejto propagande by sa zalizoval aj Pepa Goebbels. Majú však
dilemu. Ak napíšu pravdu, že na proteste boli tisíce či desaťtisíce, tak tým priznajú, že hnev ľudí proti
vláde rastie a nepriamo tým podporia Smer. To nemôžu. A tak musia napísať číru lož, že tam boli len
stovky. Lenže to im nesedí do naratívu, že zlý Smer masovo nakazuje ľudí – tam by sa im hodilo
nejaké vyššie číslo zúčastnených. No chápete – sú v koncoch. Akú lož použiť, aby mohli lepšie
manipulovať?“

Hyenistický výsmech chorému lekárovi s iným názorom

SME včera napísalo „hyenistický“ článok, v ktorom sa vysmievali 74-ročnému doktorovi Pijákovi, že
dostal Covid, aj keď údajne spochybňuje očkovanie. Podľa Blahu ide o vyzradenie lekárskeho
tajomstva, čo je trestný čin. Najodpornejšie však je, vytešovať sa z toho, že má starší človek Covid.
„To je už také štádium neľudskosti, ktoré prekonáva aj priemerných gestapákov, ktorí sa v
koncentrákoch tešili zo smrti komunistov – lebo však aj oni mali iný názor.

„Preboha, prestaňte šíriť nenávisť. Ostaňme – ľuďmi!“ nalieha Blaha. „Všetci chceme jedno – aby
ľudia boli zdraví a aby sme tu zároveň nevytvorili fašistickú spoločnosť, kde budeme lynčovať
„podľudí“ iba preto, že sa nedali zaočkovať. To chceme tak veľa?“

Upozornil aj na to, že pod takýmito udalosťami zaniklo, že Svetová zdravotnícka organizácia (WHO) v
najnovšej správe poukázala na nárast počtu úmrtí o 67 % v Nórsku. Písali to aj v SME. Pričom v
Nórsku majú vyše 70 % zaočkovanosť. „Ako je možné, že im to nefunguje?“ pýta sa Blaha.

Nové vedecké štúdie o vakcínach

Doktor Ján Lakota upozornil na najnovšie vedecké štúdie z renomovaného Lancetu, ktoré potvrdzujú,
že očkovaní šíria Deltu v rovnakej náloži ako nezaočkovaní (link:
https://www.thelancet.com/…/PIIS1473-3099(21…/fulltext). Vedecká štúdia v rovnako prestížnom
britskom Nature odhalila, že aktuálne vakcíny sú na variant Delty neúčinné (link:
https://www.nature.com/articles/s41423-021-00779-5).
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„Toto v SME ani na Aktualitách nenapíšu. Budú písať o tom, že Blaha a Uhrík sú v karanténe a že si
treba dať včeličku, lebo Pfizer je úsmev. A sloboda. A hlavne neprotestujte. Ste „svine na bitúnku“ a
máte „kvičať“. A tak. Ja liberálnym médiám len s láskou zopakujem včerajšie slová Roberta Fica zo
snemu: na každé ružové prasiatko sa už varí vodička,“ ukončil Blaha.
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